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Protokoll från ordinarie föreningsstämma 2013-06-
29
(undertecknad protokoll f innes hos sekreterare och upphängt  på
uppslagstavlorna)

1: T ill ordförande på stämman valdes Hans Alter.

2: Som röst längd godkändes listan, som prickades av vid ankomsten.

41 antal fast igheter var representerade, varav 5 st . hade lämnat  fullmakt .

3: Kallelse har skickats ut  i t id. Mötet  är stadgeenligt  ut lyst

4:T ill sekreterare för mötet  valdes Jan Kilnäs.

5:T ill justeringsmän, vilka jämväl skall t jänstgöra som valkont rollanter och
röst räknare valdes Solveig Norrman och Brit t -Marie Hermansson.

6: Verksamhets- och revisionsberät telser samt  kostnads- och
intäktsredovisning har skickats ut  med kallelsen.

Påpekades at t  styrelsen haf t  9 protokollförda möten. (Ej 11).

Revisorerna meddelade at t  de ef ter at t  revisionsberät telsen lämnats, fåt t
uppgif ter även för bryggsekt ionen. Även dessa var utan anmärkning.

Förra årets kostnader och intäkter redovisades.

Större delen av ökningen av ”Övriga externa kostnader” hänför sig t ill
ut redningen av et t  internt  f ibernät .

Resultat - och balansräkningarna fastställdes.

I samband med genomgången f ramfördes följande:

at t  buf fert tankarna för vat ten bör rengöras. Styrelsen ut reder f rågan.
at t  styrelsen upprät tar en beredskapsplan för vat ten- och
avloppsanläggningarna. Styrelsen ut reder. ( Förebyggande underhåll
ingår i avtalen med såväl ent reprenören för vat ten som för avlopp ).
at t  de fel som gjorde at t  vat tent illf örseln på midsommar inte fungerade,
ej kan förutses vid förebyggande underhåll.
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at t  f lera medlemmar ef terlyste skrapning av våra vägar.

Meddelades at t  vägskrapning är beställd. Stämman beslutade at t  vägarna
även skall saltas.

7: Stämman beviljade styrelsen ansvarf rihet .

8: Inga f ramställningar f rån styrelsen fanns.

Två mot ioner som var bifogade i kallelsen behandlades.

1. Öppen bom vintert id mellan övre och mit t -Tådås vid ext remt  väglag.
Mot ionen avslogs enligt  förslag f rån styrelsen.
Förutom styrelsen har Anneli Brander på Övre Tådås 22 och
räddningst jänsten nycklar.I samband med mot ionen föreslogs at t
förbifarten för gående breddas, så at t  barnvagnar och handikappade
med permobil o.d. kan passera. Styrelsen lovade ordna det ta.Det
påpekades at t  bommen på vägen t ill reningsverket  numera of tast  står
öppen.
Ef tersom inget  missbruk av vägen förekommit , anser styrelsen at t
bommen t illsvidare kan stå öppen.

2. Avstå f rån eldning 15 maj – 15 aug.
Mot ionen avslogs enligt  förslag f rån styrelsen.
Kommunens anvisningar gäller. Där f ramgår bl.a. at t  eldning inte får ske
om den orsakar olägenheter för grannar.

Det  underst röks at t  det  är vikt igt  at t  vi tar hänsyn t ill varandra. Det  gäller
såväl eldning som t rädgårdsmaskiner som stör.

9: Beslutades at t  avsät tning t ill underhålls- och förnyelsefond inte skall ske.

10: Styrelsen och revisorerna skall få samma ersät tning som föregående år,
995 kr.

11: Styrelsens förslag t ill budget  och avgif t sredukt ion, som skickats ut  med
kallelsen fastställdes.

Styrelsens förslag t ill debiteringslängder, som anslagit s vid ent rén
fastställdes.

(Direkt  ef ter mötet  konstaterades vissa felakt igheter i debiteringslängden för
väg. (Boendeform i et t  fall och et t  antal ej redovisade deltagande i
arbetst räf f ). Styrelsen kommer at t  justera det ta innan fakturering).

12: Valberedningen hade inget  förslag t ill ordförande. Då ingen på mötet
kunde fås at t  ställa upp, bordlades ordförandevalet  t ill en ext ra stämma 7
september i samband med arbetst räf fen. Styrelsen kallar.

Som t illf örordnad ordförande f ram t ill ext rastämman utsågs Thor Petersen.



Som ny ledamot  för 2 år valdes Jimmy Nero

Som suppleanter för 1 år omvaldes Owe Berntsson och Thor Petersen.

13: Som revisorer för 1 år omvaldes Gunilla Jägemalm och Gunnar Sahlst röm.

Som suppleant  för 1 år omvaldes Susanne Agerlid.

14: T ill valberedning omvaldes Bengt  Hansson, Bo Willfors och Hans Göran
Hermansson.

15: Övriga f rågor:

Styrelsen vill gärna ha f ler mot ioner. Skulle vara en god hjälp för
styrelsen.
En ny väg har anslut it s t ill infarten t ill Nedre Tådås. Någon kontakt  med
styrelsen har inte tagit s. Styrelsen skall undersöka om fast igheten är en
ny nyt t janderät t shavare.
Boende int ill f ast igheten 1:39 önskade rör och grus för at t  ordna st igen
nedanför 1:39. Det ta beviljades.
Ris f rån arbetst räf far kan eldas på arbetst räf fen. Eldning av ris f rån
enskild fast ighet  bör eldas upp ef ter kontakt  med Bengt  Hansson.
En f råga ställdes om varför inga får f inns i fårhagen i år.
Styrelsen f rågar Olle Karlsson som sköt t  kontakten med fårägaren.

(Fåren kommer inom 2 veckor)

16: Stämmoprotokollet  kommer upp på anslagstavlorna och på hemsidan
senast  13 juli.

17: Stämman avslutades och man tackade avgående ordföranden Arly
Jacobsen.

18: Direkt  ef ter stämman hölls möte med bryggsekt ionen.

Beslutades at t  ha underhållst räf f  på bryggan måndag 15 juli kl. 10.00.

Tådås 2013- 06-29

Justeras:

/Hans Alter/         /Solveig Norrman/        /Brit t -Marie Hermansson/

( Mötesordförande)    (Justeringsman)       ( Justeringsman)
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